



THE LINE EFFICIENCY BOOST PACKAGE

Die Produktionslinie mit maximaler Effizienz

Can Man's latest PowerLINE™ went into production and impresses with the fastest changeover times + the option for temporary blankstorage with PowerSTORE™, which boosts the line efficiency further, while enabling full flexibility in regards of can formats.

The fully automatic adjustable BIG8 monoblock cutting heads of the PowerCUT™ duplex slitte again reduces the conversion times of the slitte considerably. While during a format change on the slitte in cooperation with the PowerSTORE™, the production can continue for up to 60 minutes without interruption.

Can Man's bisher effizienteste Produktionslinie wurde in Betrieb genommen und besticht durch die schnelle Umrichtzeiten aller Maschinen + den Zwischenspeicher mittels PowerSTORE™ und ermöglicht eine höchst effiziente und flexible Produktion bei täglichen Formatwechseln.

Die vollautomatisch einstellbaren BIG8 Monoblock-Schneidköpfe der PowerCUT™ Duplex Schere reduzieren die Umrichtzeiten der Schere nochmals deutlich. Während eines Formatwechsels auf der Schere kann dank des PowerSTORE™ die Produktion bis zu 60 Minuten unterbrechungsfrei weiterlaufen.

